
4.學校教師工作聘僱許可及管理業務，自107年2月移至教育部，自業務移撥日起不列入統計。
聘僱許可人次。

3.有效聘僱許可人次係指取得聘僱許可人次中，扣除聘僱許可屆滿、提早解約出國者及經勞動力發展署廢止
2.本表外國專業人員係指依雇主聘僱外國人許可及管理辦法第2條第1款規定之第一類外國人。
口區資料，107年3月起納入交通部民航局、交通部航港局資料。

1.本資料為該署受理本項業務(93年1月15日)起計算，自95年8月起納入科學園區資料，96年8月起納入加工出說 明：
勞動部勞動力發展署。資料來源：
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表 12-9 外國專業人員－按性別及申請類別分

單位：人次

有 效 聘 僱 許 可

年 月 底 別

End of year and month

累計申請

of application
Accumulation

累計聘僱許可

permit
employment

of the
Accumulation

性 別 Sex

計

Total

男

Male

女

Female

本月底與上月底比較(％)
Change from last period

本月底與上年同月底比較(％)

last year
Change from the same period of
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Education since Feb. 2018. Since Feb. 2018, number of the school teacher don't include.
4.The employment permit and administration of foreign workers for school teacher were transferred to the Ministry of
3.Number of the effective employment permit exclude expiration, rescission and abolishment.
Foreign Workers.
stipulated in accordance with Article 2 of the Regulations on the Permission and Administration of the Employment of

2.Foreign Workers For Special Professions or Technical Assignments in the table represent the Class A Foreign Workers
Processing Zones since Aug. 2007, and include Civil Aeronautics Administration and Maritime Port Bureau since Mar. 2018.

1.Data series from Jan. 2004 have been established, Data series include Science Parks since Aug. 2006, and include ExportNote：
Workforce Development Agency, MOL.Source：
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249
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by Sex and Categories of Work
Table 12-9 Foreign Workers for Special Professions or Technical Assignments

Unit：Person-case

Effective employment permit

申 請 類 別 Categories of Work

技術性工作
專門性或

work
or technical
Specialized

履 約

Execute bond

教師工作
學 校

teacher
School

運動員工作
運動教練及

and athlete
Sports coach

及演藝工作
宗教、藝術

business work
and show
artistic,
Religious,

補習班語文教師工作

supplementary schooling
class registered for

languages at a short-term
courses on foreign

Full-time teacher teaching
設立事業之主管工作
華僑或外國人投資或

or foreigner(s)
by overseas Chinese
invested in or set up
Director of a business
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